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ZASTUPNIČIKA PITANJA 

1 Upitom sindikalne organizacije JP TV SA Upravi, od 15.02.2022. godine, o razlogu 
tie isplaćivanja povećanja plata Uprava je odgovorila aktom 01-212/22 od 
19.02.2022. godine i nije dala odgovor na traženo, ali je izmedu ostalog navela: 

„Uprava je postojeću sisternatizaciju u potpunosti prilagodila stručnoj spremi i 
radnom iskustvu uposlenika bez obzira što značajan broj nema adekvatnu stručnu 
spremu, niti je stekao iskustvo kojima je kompenzirao nedostatak formalnog 
obrazovanja". Ne razumijem šta ovo znači? 

Još više ml ništa nije jasno kada se uzme u obzir da medu četvero uposlenika, sa 
najvećom platom u JP TV SA (po novom Pravilniku) je dvoje sa VSS 180 ECTS 
bodova, a da skoro svi uposlenici sa smanjenom platom su dugogodišnji radnici JP 
Tv Sa, sa VSS 240 ECTS bodova i više. 

Pošto znam da ste o svemu obavješteni, pitam Vas: Da li smatrate da Ii ima osnova 
tvrdnja da je sistematizacija učinjena nesinhronizovano, bez postojanja ikakvih 
kriterija u odredivanju koeficienata u platnim razredima, te sa preklapanjem radnih 
mjesta i obaveza? 
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2 Imajud u vidu sve naprijed navedeno, a naročito upitnost ispravnosti poteza Uprave 
u vezi povećanja plata, Pravilnika, sistematizacije, kao i smanjenja plata za 7 
uposlenika, a radi se o dominantno osobama preko 50 godina starosti, sa izvjesnim 
sudskim procesinna, te drugim procesima koji su u toku iii su netom okončani, pitam 
Vas smatrate Ii da je došlo vrijeme da se u JP TV SA uputi inspekcija i to ne ona 
koja 6e red ono poznato : Mi nismo nadležni, ilĺ da se vi ministrice uključite u 
rješavanje nagomilanih problems u ovom preduzeću, jer na kraju krajeva ovo JP 
pripada Vašem resoru i snositedio odgovornosti da rad istog, te da se ne ponašamo 
sutra na načiin, NISMOZNALI? 

Odgovomost snosimo svi. I Vlada i Skupština. Nisu nas interesovala anonimna 
pisma radnika. NW vapaji uposlenika, niti pisnna Vijeća uposlenika, niti stavovi 
sindikata. 
A svi smo sve znali. 

Sarajevo, 22.02.2022.godine 

Samir Suljević 
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